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Pracę w TP/ Orange rozpoczęłam 27 lat temu, w trakcie których przez 13 lat pracowałam w spółce TP 
TELTECH, w której zabiegałam o sprawy pracownicze m.in. o utworzenie Pracowniczego Programu 
Emerytalnego (utworzony w 2018r.), by w 2022r wrócić do pracy w Orange Polska S.A. 
Byłam uczestnikiem i kierownikiem wielu projektów i grup zadaniowych m.in.: ustalających  
i optymalizujących organizację procesową, przeprowadzających dobory zawodowe. Od kilku lat moje 
zadania skupiają się wokół finansów ewoluując od różnego rodzaju rozliczeń celów i zadań, rozliczeń 
pracowniczych, rozliczeń zleceń i kontrahentów po windykację.  
W życiu społecznym uczestniczę działając w Fundacji Orange (11 lat), Zespole Socjalnym Północ oraz 
Komisji Socjalnej Orange Energia. Przez dwie kadencje pełniłam społeczną funkcję ławnika, jestem 
zarejestrowanym dawcą w DKMS, staram się również wspierać potrzebujących indywidualną  
i nienagłaśnianą pomocą. 
Z wykształcenia magister oraz auditor Systemu Zarządzania Jakością. 
W życiu prywatnym żona i matka dwóch synów. 
 
Jestem osobą mającą własne zdanie, a wszystkie doświadczenia zawodowe i prywatne nauczyły mnie 
prowadzenia rozmów i negocjacji na różnych poziomach, dociekania praw przy jednoczesnym poszanowaniu 
osób i respektowaniu przepisów. 
 
Jako członek Rady Nadzorczej, oprócz realizacji ustawowych jej zadań (Art. 382. Dz. U. 2000 Nr 94 poz. 
1037) pragnę monitorować działalność i sytuację ekonomiczną PPE,  
a także przewidywane w tych zakresach zmiany, aby Wartość Jednostek Rozrachunkowych wciąż 
wzrastała, a tym samym Członkowie Funduszu byli usatysfakcjonowani swoją przyszłą emeryturą  
z Pracowniczego Programu Emerytalnego Orange Polska S.A. 
 
Dziękuję tym pracownikom, którzy poparli moją kandydaturę, jednocześnie proszę Was i Wszystkich 
Pozostałych o zagłosowanie na moją osobę.  
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